

Förbundsstyrelsemöte

Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 17 – 18 februari 2017 kl. 18:00

Plats: Clarion Hotel, Ringvägen 98, Stockholm

Närvarande:	Jimmy Persson	SvSF Förbundsordförande	JP
	Robert Wälikangas	SvSF Vice Ordförande	RW
	Bo Ohlsson	Ledamot	BO
	Lars Lennartsson	Ledamot	LL
	Sofia Åkesson	Ledamot	SÅ
	Mikael Svensson	Gevärssektionen	MS
	Patrik Wilhelmsson	Viltmålssektionen (ersättare)	PW
	Tomas Skarpsvärd	Pistolsektionen	TS
	Olov Karlsson	Lerduvesektionen (ersättare)	OK
	Hanna Karlsson	Ungdomsrådet	HK
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Inger Mortensen	Bitr. generalsekreterare	IM
	Michael Normann	Kansli/Unionens fackklubb	MN
	Ulla Samuelsson	Valberedningen	US
	Marie Franzon	Lekmannarevisor	MF
	Sofia Asp (fredag)	Kansli (presentation för FS)	SA
Frånvarande:	Margareta Ekberg-Emilsson	Ledamot	ME
	Jonas Edman	Sportchef	JE

§SM17-701 **Sammanträdet öppnas**

Ordföranden Jimmy Persson förklarade mötet öppnat kl. 18:09.

§SM17-702 **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes enligt lagt förslag.

§SM17-703 **Godkännande föregående protokoll**

a. Beslut: Styrelseprotokollen från 2016-11-25 och 2016-12-14 handlades och lades till handlingarna utan erinran.

b. Åtgärdslistan gicks igenom och uppdaterades, därefter lagd till handlingarna till nästa FS-möte.



§SM17-704

Rapport AU

Kort rapport: En skytteförening hemställde om ekonomiskt stöd och verksamhetsstöd då de avsåg att överklaga beslut av miljönämnd och Länsstyrelsen. Hemställan gällde även juridisk hjälp och verksamhetsstöd.

Beslut: AU tog ett negativt beslut om ekonomiskt stöd och verksamhetsstöd då föreningen inte rapporterat någon verksamhet över huvud taget de senaste fyra åren. Avseende juridisk hjälp så har sådan erhållits via försäkring.

AU har utöver beslutsärendet haft flera överläggningar via epost, endast utmynnande i rekommendationer och råd.

§SM17-705

Elitfrågor

a. Ingen rapport, sportchefen ej närvarande och hade inget att rapportera.

b. Svenska rekord: **Beslut:** För 2016 godkändes 4 st. individuella rekord och 2 st. finalrekord baserat på inlämnad rekommendation från sportchefen. För 2017 godkändes 1 individuellt rekord, 1 klubbblagsrekord och 10 finalpoängsrekord baserat på inlämnad rekommendation från sportchefen.

Efter föredragning uppstod en diskussion i FS rörande när/hur ett svenskt rekord kan sättas. Då det skiljer sig åt mellan sektionerna (främst mellan gevär och pistol) så uppdrogs det åt de sektionerna att ta kontakt med sportchefen för att se diskutera om de bör se över principerna för svenska rekord. **Beslut:** FS beslutade att även godkänna Vendela Sörensens och Per-Anders Landers tidiga resultat från Swedish Cup 2017 som rekord (senare slagna). **Beslut:** Sportchefen JE får uppdrag att se över principerna för när och hur ett svenskt rekord ska kunna sättas, i samråd med sektionerna.

c. Föredragning om inlaga rörande svenska rekord. Diskussion uppstod om skäl och anledningar till nuvarande regler, även information om när och varför nuvarande regler infördes. **Beslut:** FS fattade beslutet att tidigare fattat beslut – att avslå ett resultat från 2016-09-08 som rekord – kvarstår. **Beslut:** Kansliet informerar inlageförfattaren om beslutet. **Beslut:** Gevärs- och pistolsektionerna tar kontakt med sportchefen JE för utredning om eventuella ändringar i statuterna för svenska rekord.

§SM17-706

Ekonomi

a. Det preliminära utfallet för SvSF för räkenskapsåret 2016 föredrogs av IM. Budgetförslaget för 2017 föredrogs även detta av IM. Efter vissa kontrollfrågor på detaljnivå godkändes förslaget och lades till handlingarna.

b. Portföljrapporten gicks igenom och lades till handlingarna utan anmärkning.

c. Det ekonomiska upplägget för idrottslyftets utvecklingsstöd 2017 godkändes och lades till handlingarna.

d. SvSF årsredovisning som frivillig försvarsorganisation till försvarsmakten



för 2016 föredrogs av MN. Lades till handlingarna efter föredragningen.

e. Punkten rörande framtiden med försvaret föredragen av MN. Då försvarsmakten drastiskt ändrat inställning till de frivilliga försvarsorganisationernas arbete förändrades SvSF:s arbete då vi i och med detta omedelbart fick möjlighet att utföra fler utbildningsinsatser åt försvarsmakten.

Beslut: Planeringen av detaljerna i det fortsatta arbetet gentemot försvarsmakten lades på kansliet.

f. Punkten licenser/årsavgifter/medlemstal IOL gicks igenom. Flera i styrelsen hade upplevt problem med kortbetalningsmöjligheten i tävlingskalendern. De ombads av GS att skriva ned på vilket sätt problemen visat sig och skicka in till kansliet, så att analyser kan genomföras av anledningarna till problemen. FS betonade vikten av att få betalningsfunktionerna i tävlingskalendern att fungera.

Det diskuterades om det gick att skicka mail till alla som löst licensen -16 för att informera om att det även går att betala via bg som tidigare.

Beslut: I syfte att få fler att lösa licenserna ska en mail- och hemsideskampanj mot föreningarna med ovan syfte göras.

g. Skyttesportens vänner/Steve Gunnarssons 50-årsfond.

Beslut: Sektionerna nominerar en person per sektion att få ta del av dessa medel. Beslut och fördelning mellan fonderna beslutas vid nästa FS-möte.

Information: 2017 är sista året Skyttesportens vänner delas ut då fonden är tömd. Följande år kommer pengar att delas ut endast från Steve Gunnarssons 50-årsfond.

§SM17-707

Politiska områden

a. Remissvaren till Justitiedepartementet avseende vapenamnesti, till RF avseende Agenda 2025 och RF:s stadgeändringar gicks igenom och lades till handlingarna.

b. ISSF:s svar på SvSF inlägga gicks igenom och diskuterades, gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

Beslut: Publicering av ISSF:s svar på SvSF hemsida.

c. GS gjorde en genomgång av rapporten från mötet på regeringskansliet med Anders Ygeman, ärendet lades därefter till handlingarna.

d. Behovet av en uppförandepolicy inom SvSF diskuterades, med anledning av inkommen information om tveksamma kommentarer av skyttar på sociala medier.

Beslut: En arbetsgrupp bestående av BO+LL+TS+PJ (PJ sammanhållande) jobbar fram grunderna för en uppförandepolicy för förbundet och dess medlemmar. Förslaget bör vara klart att presenteras för FS i mars.



e. Inkommen skrivelse från Linköpings SKF rörande påverkanshjälp i sin kontakt med Linköpings kommun avseende utbyggnad av skjutbanan i Trädgårdstorp.

Beslut: SvSF stöttar förslaget och önskemålet och uppdrar till generalsekretären att skriva ett brev som signeras av honom och ordföranden.

§SM17-708

Föreningsärenden / SDF

a. **Beslut:** Hammenhögs PK beviljades inträde. **Beslut:** Uppsala Skyttegille uteslöts.

b. SDF-stadgar. Punkten bordlades då underlaget behövde kompletteras. Förslag till beslut till nästa FS-möte.

c. GS lämnade information till FS om vad som händer i tidigare föredraget skjutbaneärende. Bedömningen är att uppsägningen är korrekt och information har lämnats om hur de ska gå vidare.

§SM17-709

Utbildning

a. Ingen rapport.

§SM17-710

Internationellt

a. Det enda att rapportera från ISSF grenkommittéer var att viltmålskommittén inte längre aktivt driver frågan om att försöka få viltmål att återfå statusen som OS-gren.

b. Från ISSF domarkommitté lämnades information om vad som är på gång utbildningsmässigt i form av workshops och vidareutbildningar för att få höjd behörighet från ISSF B-licens till A-licens. Ett av kraven kommer att vara att den sökande genomgått ISSF EST-kurs (elektroniska tavlor).

c. Ett förslag från GS var att till ESC:s General Assembly i Baku, AZE i juli skicka de som kommer att nomineras till poster inom ESC:s olika kommittéer, samt att utöver det skicka ytterligare en person för att börja lobbyarbetet inför ISSF General Assembly 2018. Beslut om vilka som skickas tas lämpligen vid nästa FS-möte. **Beslut:** FS beslutade enligt förslaget.

d. Information: Till Olympiska Akademiens session i Grekland sommaren 2017 har Sofia Åkesson nominerats. Svar från SOK kommer under februari månad.

§SM17-711

Rapporter

a. Sektionsrapporterna gicks igenom och lades till handlingarna. Därefter kom en fråga från lerduva om vem som äger field target-frågan. En diskussion har förts med viltmål efter att viltmål kontaktat lerduva. Då sektionerna inte är överens tar JP kontakt för att reda ut läget. FS önskemål är att field target ska ingå i viltmålssektionen. Ungdomsrådet har skapat lathundar för nya ungdomsrepresentanter, vilket gillades av FS. Fråga diskuterades om sådana ska skapas för samtliga positioner i förbundet?



b. MN informerade från fackklubbens årsmöte samt en lägesrapport från kansliet idag jämfört med för ett år sedan. Han hade ett önskemål om att FS tänker på vilka arbetsuppgifter som läggs på kansliet i närtid. IM lämnade en rapport från föreningsträffarna i Västerbotten och Västernorrland.

c. Valberedningen informerade om att deras instruktion inte fungerar i och med att ungdomssektionens bortfall. De skriver ett förslag på ny instruktion och även manualen för lekmanarevisorerna. Ska även gälla för sektionerna. **Beslut:** Förslaget ska vara klart till nästa FS-möte.

§SM17-712

RIG

a. Rapporten från RIG-mötet gicks igenom och lades till handlingarna. FS är kritiska till Sävsjö kommuns oförmåga att få till en 50m utomhusbana på sex år! **Beslut:** JP åker med vid nästa möte i Sävsjö för att öka påverkansmöjligheten.

§SM17-713

Tävlingskalendern

a. Beslut: Nyhet på hemsidan om stängningen av IndTA 1.0 den 1/6. **Beslut:** Kontrollera om det går att exportera pdf-filer till annan miljö innan stängning.

§SM17-714

Förbundsmötet 2017

a. Tidsplan för förbundsmötet. Information från JP+SÅ om arbetet runt licensavgiften. Förslag från JP+SÅ kommer att lämnas till nästa FS-möte.

b. Punkterna kallelse/fullmakt/röstlängd gicks igenom och godkändes. Christer Pallin, förbundsjurist på RF, tillfrågad att vara mötesordförande och har tackat ja. Valberedningen ska skicka honom en formell inbjudan.

c. Förslag på mottagare av förtjänstmedaljer lämnas in från sektioner och styrelse till nästa FS-möte.

d. LL informerade om justeringarna i SDF-normalstadgarna som godkändes av FS. **Beslut:** BO skriver en proposition till förbundsmötet. **Beslut:** SDF-normalstadgarna ska skickas till RS för kontroll innan förbundsmötet.

e. Frågan om sektionsstyrelser i SDF. **Beslut:** JP skriver ett dokument om SvSF viljeinriktning att SDF inte ska ha några sektionsstyrelser.

§SM17-715

Kommunikation

Ingen rapport.

§SM17-716

Övriga frågor

a. Skytteforum. Förslag på datum 24 – 26/11 Bromma. **Beslut:** Datum enligt förslag.

b. Rapporten från Parasportkonferensen, om förutsättningarna för idrotters överförande från Parasport till andra organisationer, gicks igenom och lades till handlingarna.

c. Nomineringarna till SOK:s årsmöte gicks igenom och bordlades till nästa FS-möte då beslut om vilka som SvSF ska rösta på tas.



d. Beslut: Uppdatera policydokumenten rörande föreningsintyg och vapenpolicy, gör även en skrivning rörande kamouflagefärgade vapen.

Beslut: GS ges uppdraget att ta fram förslag på skrivningar.

e. Förslaget på ändringar av SvSF:s stadgar gicks igenom. **Beslut:** Godkändes av FS. **Beslut:** BO skriver en proposition till förbundsstyrelsen.

f. Frågan rörande tillägg i vapenpolicyn rörande kikarfält hänskjuts till gevärsektionen.

g. Stora skyttars märke: **Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade enligt inlämnat förslag: Tilldelas märke gör: Marcus Svensson, Landskrona-Saxtorps JSK, Jesper Nyberg, Hylte Sportskyttar, Rebecka Bergkvist, Falköpings SpSK, Linda Olofsson, Kinneveds SKF, Anna Normann, I16/Lv6 SKF, Andreas Norlén, Uppsala JSK.

Ett avslag då fordringarna ej uppfyllts inom rätt tidsram.

§SM17-717

Nästkommande möten 2017

17-18 mars

5 april (telefonmöte)

Förbundsstyrelsen 13-14 maj Bromma

16-17 juni

Arbetshelg 1-3 september